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Interpelacja 

Interpelacja ws: czyszczenia stadionu 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

12 czerwca 2019 roku zwróciłam się z prośbą o udzielenie informacji na temat czyszczenia 

poszycia dachu i trybun na stadionie miejskim. W lipcu ubiegłego roku otrzymałam informację, że Pan 

Prezydent Jędrzej Solarski przekazał informacje do konsorcjum Marcelin Managment i KKS Lech, 

którzy zarządzają Stadionem Miejskim oraz że w późniejszym czasie otrzymam odpowiedź na ten temat. 

Do tej pory jej nie otrzymałam. Nadal otrzymuję sporo zgłoszeń, że stadion jest brudny i zaniedbany. 

Będę wdzięczna za konkretne odpowiedzi i działania w tym zakresie.    

 

 

Z wyrazami szacunku, 

(-) 

Klaudia Strzelecka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


